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Fredagen den 19 mars 2021 av §§ 1-6, 9-12, 14, 15 

Omedelbar justering av §§ 7, 8, 13 tisdagen den 9 mars 
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 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Nike Örbrink (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Tjänstgörande ersättare 

Nahman Hanna (S) (Skype) för Suhur Salahyusuf (S) 

Camilla Bergman (L) (Skype) för Daniele Fava (L) (Skype) 

 

Ersättare: 

Karin Franck (M) (Skype) 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Alex Rodriguez (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Lisa Söderblom Arce (V) (Skype) 

 

Daniele Fava (L) (Skype) 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström (Skype), IT-

administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare Christoffer Nilsson (C) 

(Skype), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef Susanne 

Olsson (Skype), personalföreträdare Linda Runcrantz (Skype). 
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 § 1 
Val av justerare och tid för justering 
 

Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Hassan Jama (V) att 
tillsammans med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker fredagen den 19 mars 2021. 
 
 
§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom 
idrottsförvaltningen 

A. Öppna stadens tidigare tillfälligt stängda simhallar och 
idrottsanläggningar 

B. Yttrande avseende laglighetsprövning enligt 
kommunallagen i mål nr 79-21 

C. Fortsatt stängda simhallar och idrottsanläggningar 
D. Yttrande avseende laglighetsprövning enligt 

kommunallagen i mål nr 1622-21  
E. Öppning av idrottsanläggningar för målgruppen FaR 

 
Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
 
§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Protokoll från idrottsnämndens funktionshindersråd 
B. Detaljplan Odde 1 m fl i Kista. Bostäder, verksamheter, 

förskola och kulturmiljö 
 
Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
 
§ 4 
Månadsrapport per februari 
Dnr 1.2.2/2021/931 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 3 mars 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 



Sida 3 av 13 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

§ 5 
Upprustning av Nytorpsbadet, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/339 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar 
för projekt Renovering och utveckling av Nytorpsbadet 
som underlag för ett kommande inriktningsbeslut till en 
utredningsutgift upp till 4 mnkr. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 16 februari 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 6 
Upprustning av Eriksdalsbadet, reviderat utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/325 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagning av handlingar för 
projekt Upprustning och ombyggnad av Eriksdalsbadet 
som underlag inför ett kommande inriktningsbeslut till en 
bedömd reviderad utredningsutgift upp till 25 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 16 februari 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
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§ 7 
Utdelning av idrottsnämndens ungdomsledarstipendier 
2021 
Dnr 3.4/2021/609 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner stipendiekommitténs förslag 
till ungdomsledarstipendier 2020. 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 15 februari 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 8 
Motion om kostnadsfri simskola för stadens 6-åringar – svar 
på remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/3138 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförförvaltningens förslag 
som stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. 
(M), Camilla Bergman (L), Minna Thullberg (MP) och Nike 
Örbrink (KD): 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen.  

2. Idrottsnämnden beslutar om omedelbar justering. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 25 februari 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Camilla Bergman (L), Minna Thullberg (MP) och Nike 
Örbrink (KD) föreslår (se beslutet).  

2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) föreslår att 
idrottsnämnden tillstyrker motionen om kostnadsfri 
simskola för stadens 6-åringar och att därutöver anföra 
följande: 
 
Då vattenvana och att kunna simma är livsviktiga 
kunskaper är det också viktigt att barn tidigt kommer i 
kontakt med vatten. En kostnadsfri simskola för stadens 
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sexåringar kan vara ett bra sätt att ge alla barn 
möjligheten att få den vattenvanan. Att inte enbart de 
som är ovana i vatten väljs ut för att få undervisningen 
tror vi också ökar intresset i allmänhet.  
 
Med en kostnadsfri simskola skulle fler 6-åringar få 
möjligheten att fler gånger åka och bada. Resultat från 
införandet av en kostnadsfri simskola i Göteborg har varit 
positiva på simkunnigheten och vi ser ingen anledning att 
resultaten skulle skilja sig i Stockholm.  
 
Genom att göra riktade satsningar under sommaren och 
ge sexåringar möjligheten att på dagtid besöka badhus, 
skulle göra en stor skillnad för simkunnigheten i staden.  

 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Camilla Bergman (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink 
(KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) reserverar sig mot 
förslaget med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 9 
Skrivelse om håll Stockholms utomhusbad öppna – svar på 
remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/3139 
 
Beslut 
Idrottsnämnden godkänner idrottsförvaltningens svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen.  
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 25 februari 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Camilla 
Bergman (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink (KD) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Utöver förvaltningens svar på skrivelsen vill vi tillägga att den 
grönblå majoriteten uppdrog förvaltningen att förlänga 
utomhusbadens öppettider i de bassänger som var möjliga. 
Detta resulterade i att Eriksdalsbadet, Järvabadet, Vanadisbadet 



Sida 6 av 13 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

och Kampementsbadet hölls öppet ytterligare en vecka in i 
september än den annars bestämda stängningen 30 augusti, då 
värmen avtog drastiskt och efterfrågan likaså.  
 
I Verksamhetsplanen för 2021 har vi ett tydligt uppdrag om 
flexiblare öppettider för stadens utomhusbad för att ta höjd för 
förändrade väderlekar under sommarhalvåret. På så sätt 
möjliggör vi högre nyttjandegrad för stadens bassänger under 
varmare vår- och höstdagar för kommande år.  
 
Det kommer fortsatt vara viktigt att i större grad hålla öppet våra 
utomhusaktiviteter även under detta år då pandemin fortsatt 
kommer vara en stor del av våra liv. 
 
 
§ 10 
Motion om att öppna upp stadens idrottsanläggningar på 
jul- sport- och påsklovet för barn samt ungdomar i 
samarbete med stadens idrottsföreningar – svar på remiss 
från kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/3140 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen.  
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 15 februari 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 11 
Motion om procentregel för idrottsinvesteringar – svar på 
remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2021/97 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförförvaltningens förslag 
som stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. 
(M), Camilla Bergman (L), Minna Thullberg (MP) och Nike 
Örbrink (KD): 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 15 februari 2021. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Camilla Bergman (L), Minna Thullberg (MP) och Nike 
Örbrink (KD) föreslår (se beslutet).  

2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) föreslår att 
tillstyrka motionen och att därutöver anföra följande: 

 
Stockholm är tyvärr en stad där idrotten har svårt att ta plats, 
både för att stadens mark är dyr och för att åratal av eftersatta 
investeringar i idrotten har lett till ett stort underskott på 
idrottsyta. Det förslag som vi har lagt fram syftar till att tidigt i 
processen avsätta medel så att investeringar i rörelse- och 
idrottsyta kan tillskapas i närheten av nya utvecklingsområden.  
 
Motionen föreslår att utreda förutsättningarna för och 
konsekvenserna av en procentregel.  
Att döma av förvaltningens svar kommer en sådan regel dock 
inte att vara tillräcklig för finansiering av idrottshallar. Vi 
föreställer oss givetvis inte att exempelvis en procents 
avsättningar i ett enskilt projekt skulle räcka till en hel simhall 
eller en idrottshall, men att tidigt i processen veta att pengar och 
mark finns till exempelvis utegym eller små 
fotbollsplaner/basketplaner skulle göra att idrotten inte behöver 
planeras in i efterhand utan blir en naturlig del av 
stadsutvecklingen.  
 
Dessutom skulle flera större projekt med en procentregel kunna 
bidra till finansieringen av idrottsanläggningar. Hur stor betydelse 
en sådan regel skulle ha är enligt motionärerna något som 
behöver utredas, och utesluter inte heller kompletterande 
finansieringslösningar som skulle behövs för att tillgodose behov 
av idrott och rörelse i staden. 
 
På samma sätt som konsten på ett naturligt sätt har inkluderats 
med en procentregel tror vi att idrotten skulle kunna ha nytta av 
en liknande regel som kan bidra till att vi runt om i staden få fler 
platser som inbjuder till rörelse och motion. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Camilla Bergman (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink 
(KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) reserverar sig mot 
förslaget med hänvisning till sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Camilla 
Bergman (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink (KD) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 



Sida 8 av 13 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

Den grönblå majoriteten instämmer i förvaltningen svar om att en 
enprocentregel inte är ett effektivt tillvägagångssätt för att uppnå 
fler idrottsanläggningar. Sedan den grönblåa majoriteten 
tillträdde 2018 har flera initiativ tagits för att bygga ikapp hall- 
och planbristen.  
 
Staden har en fortsatt hög idrottsinvesteringsbudget trots det 
försämrade konjunkturläget pandemin åsamkat. Dessutom 
arbetar staden aktivt med att hitta samarbeten med externa 
aktörer för att ytterligare snabba på byggtakten och i större grad 
tillgodose Stockholmarna. En etableringslots ska under året 
inrättas för att göra det enklare för externa aktörer som vill bygga 
eller utföra verksamhet inom idrottsområdet. 
 
I budget 2021 har vi sett till att prioritera flera viktiga projekt för 
Stockholms framtida idrottsliv; Vårbergs IP, Brännkyrkahallen, 
Gubbängshallen, Bällsta IP och ersättning för Sätra och 
Zinkensdamms ishall är några få exempel på alla de projekt som 
prioriteras framgent. Dessutom läggs ytterligare resurser på att 
tillgängliggöra skolidrottslokaler för föreningslivet att nyttja kvällar 
och helger. 
 
 
§ 12 
Tillgängliga stränder – ett mer differentierat strandskydd – 
svar på remiss från kommunstyrelsen  
Dnr 1.6/2021/639 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Förvaltningens tjänsteutlåtande överlämnas till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 18 februari 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Camilla 
Bergman (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink (KD) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi instämmer i förvaltningens remissvar som beskriver att det är 
viktigt och eftersträvansvärt att skydda olika biotoper och 
speciellt känslig natur som strandnära områden kan utgöra, även 
i storstadsområden.  Vi vill dock i sammanhanget uttrycka viss 
oro för att förslaget i dess nuvarande utformning kan komma att 
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försvåra tillgängligheten för friluftslivet i större tätorter såsom 
Stockholm.  
 
Vi anser att allemansrättslig tillgänglighet till strandområden 
samt strändernas tillgänglighet för friluftsliv, båtliv och rekreation, 
vilka uppskattas speciellt i tätbebyggda områden, ska 
säkerställas. 
 
 
§ 13 
Säsongsstöd till isidrotter  
Dnr 1.6/2021/639 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Karin 
Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Camilla Bergman (L), Minna 
Thullberg (MP), Nike Örbrink (KD), vice ordföranden Hassan 
Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. (S): 
 

1. Delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att Idrottsnämnden beslutar att införa ett tillfälligt 

föreningsstöd i enlighet vad som nedan anförs. 
3. Idrottsnämnden beslutar om omedelbar justering. 
4. Idrottsförvaltningen får dessutom i uppdrag att göra fler 

planer bokningsbara. 
 
Pandemin har pågått i snart ett år och dess effekter på samhället 
är oerhörda och det är svårt att sia om vilka långsiktiga effekter 
samhället får. Särskilt idrotten har varit utsatt med många och 
skarpa restriktioner. Det finns en stor risk att de nedstämningar 
och de restriktioner som påverkat idrotten i snart ett år, som 
kommer att gälla även en tid framåt leder till ökad psykisk och 
fysisk ohälsa hos barn och unga. Den viktiga motion, rörelse, 
utveckling och gemenskap som föreningsidrotten innebär har i 
perioder varit helt avbruten. I andra perioder har restriktioner lett 
till att verksamheten inte kan utövas som vanligt och rädsla och 
oro för smitta, och praktiska möjligheter att träna kan också ha 
lett till att barn och unga inte kunnat idrotta som vanligt.  
 
I Stockholm är principen att nolltaxa tillämpas för barn- och 
ungdomsidrott. Enligt stadens taxor gäller dock nolltaxan under 
de säsonger som idrotterna normalt utövas och som seriespel 
och annat spelas. Coronaviruset, smittspridningen och 
restriktionerna tar dock inte hänsyn till idrottens säsonger, vilket 
har lett till att flera idrotter behövt avstå från träning under 
säsong. Några exempel är handbollen som under våren 2020 
avbröt träningen under säsong, för att sedan komma igång 
under sommaren, då nolltaxa inte längre gällde. Samma fråga är 
nu aktuell för isidrotterna, som inte kunnat träna som vanligt 
under vintern, då ordinarie nolltaxa gäller. Ett annat exempel är 
det faktum att myndigheterna uppmanar alla som kan, att träna 
utomhus, och samtidigt gäller nolltaxa inne i hallarna under 
vinterhalvåret, men taxa gäller för planer utomhus.  
 
Den grönblå majoriteten har redan vidtagit en rad åtgärder för att 
gynna barn och ungas idrottande under pandemin och 
idrottsförvaltningen har varit extremt snabbfotade, flexibla och 



Sida 10 av 13 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

ständigt anpassat verksamheterna. Några exempel är att staden 
snabbt lös upp ytterligare 50 planer utomhus i staden, för att ge 
fler möjlighet att träna ute och att fler fotbollsplaner snöröjts 
under vintern för att ge mer tillgängliga utomhusytor. Utöver det 
har anläggningarna ständigt anpassats för att följa 
restriktionerna, minska trängsel och undvika smitta.  
 
Eftersom smittspridningen återigen ökar och restriktionerna är 
fortsatt skarpa behöver vi göra mer. Det är viktigt för att fler barn 
och unga ska kunna träna mer, men också för att föreningslivet 
ska överleva ekonomiskt. Med uteblivna intäkter från cuper och 
kafeterior lider många föreningar svårt ekonomiskt.  
 
Därför utökas förslaget från de grönblå partierna till att omfatta 
alla idrotter, i alla anläggningar och för alla barn och unga födda 
2001 eller senare under hela 2021.  
 
Den uppskattade kostnaden för förslaget är enligt 
idrottsförvaltningen 5-8 miljoner. Det är svårt att exakt 
prognostisera på grund av att flera nya hallar tagits i bruk det 
senaste året och pandemins påverkan. Medlen tas precis som i 
förvaltningen förslag från ordinarie budget, men underskott med 
anledning av detta hanteras i samband med tertialbokslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 2 mars 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förslag från ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Camilla Bergman (L), Minna Thullberg (MP), Nike Örbrink (KD), 
vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S). 
 
 
§ 14. 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om statusen 
kring förvaltningens arbete: 
 
Från och med den 3 mars är det öppet i stadens 
idrottsanläggningar för målgruppen FaR, fysisk aktivitet på 
recept.  
 
Fortsatt öppet på tre av stadens bandyisar, Gubbängens IP, 
Spånga IP samt Zinkensdamms IP både för 
föreningsverksamhet och för allmänheten.  
 
Även två skidspår hålls fortsatt öppna, Ågesta skidspår samt 
Stadions skidspår.  
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§ 15. 
Övrigt 
 
Skrivelse för beredning 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar följande 
skrivelse till idrottsnämnden - Skrivelse om solcellsutbyggnad i 
fastighetsbestånd: 
 
Stockholms stads målsättning för solenergi är att 
energiproduktion baserad på solenergi (el och värme) ska öka 
med 100 procent till och med 2023 jämfört med motsvarande 
produktion 2018. Det innebär en fördubbling gentemot de 
redovisade siffrorna för 2019 så det återstår mycket arbete för 
att nå målet, och investeringstakten riskerar även att bli onödigt 
baktung. Vänsterpartiet har mer ambitiösa mål för produktionen 
av solenergi än den nuvarande majoriteten och vi tror inte heller 
att de nödvändiga investeringarna kan vänta i förhoppning om 
en senare höjd utbyggnadstakt.  
  
Mot bakgrund av detta skulle vi vilja fråga följande: 
 

1. Hur stor andel av ert nuvarande fastighetsbestånd 
används för energiproduktion baserad på solenergi?   

2. Hur stor andel utgör detta av de fastigheter i ert 
nuvarande bestånd som ni bedömer skulle kunna 
användas för energiproduktion baserad på solenergi?   

3. Hur ser era nuvarande planer för utbyggnad av 
energiproduktion baserad på solenergi i ert 
fastighetsbestånd? 

Ser ni några hinder för en ökad utbyggnad såväl som en ökad 
utbyggnadstakt av energiproduktion baserad på solenergi i ert 
fastighetsbestånd? 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredning. 
 
 
Skrivelse för beredning 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar följande 
skrivelse till idrottsnämnden - Skrivelse om att tidigarelägga 
renoveringar p.g.a. pandemin: 
 
Pandemin har påverkat hela Stockholm och många av våra 
verksamheter negativt. I och med förslaget i denna skrivelse vill 
vi se om pandemin på något sätt kan leda till något positivt för 
våra verksamheter. Staden har en långsiktig och genomarbetad 
planläggning för vad som ska renoveras och det finns en plan för 
när detta ska ske. Samtidigt har pandemin lett till att stora delar 
av vårt fastighetsbestånd står tomt eller är utnyttjat till låg grad 
sett till hur det annars hade utnyttjats. Vi anser därför att 
idrottsnämnden tillsammans med fastighetsnämnden 
systematiskt ska se över vilka renoveringsprojekt som kan 
tidigareläggas pga. pandemin. Med en lägre nyttjandegrad är det 
möjligt att tidigare än planerat sätta igång eventuella 
renoveringsplaner av enklare karaktär och/eller 
renoveringsplaner där ramavtal finns på plats. På så vis rustar 
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staden för att öppna upp samtidigt som det sparas pengar och 
tid.  
  
Mot bakgrund av ovanstående vill vi att:  
 
Idrottsnämnden tillsammans med Fastighetsnämnden 
systematiskt ser över de liggande renoveringarna och 
upprustningsplanerna för att se vilka åtgärder som kan 
tidigareläggas. 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredning. 
 
 
Skrivelse för beredning 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S) lämnar följande skrivelse till idrottsnämnden - Skrivelse 
om tillgänglighetsanpassning vid uthyrning av skolans 
idrottslokaler och idrottsföreningarnas möjlighet till lån av 
utrustning i skolans lokaler: 
 
Skolans idrottshallar utgör en hörnsten för ungdomsidrotten i vår 
stad. Alla de gymnastiksalar och fotbollsplaner som finns runt 
våra skolor möjliggör att tusentals ungdomar och hundratals 
föreningar kan se till att våra ungdomar får chansen att träna och 
spela match. Staden har under flertalet år arbetat hårt för att 
öppna upp så många av skolans lokaler som möjligt, något som 
är väldigt positivt men som inte alltid har fungerat smärtfritt.  
Då många av våra idrottsföreningar genomför sin träning i 
skolans lokaler så är det viktigt att både skolan är nöjd som 
hyresvärd och idrottsklubbarna har möjlighet att kunna 
genomföra sina träningar och matcher på bästa sätt. En 
förutsättning för det är att lokalerna är i högsta möjliga mån är 
tillgänglighetsanpassade för hyresgästen och att lokalen kan 
nyttjas fullt ut. 
Vi har tyvärr fått information om att flera idrottsföreningar 
upplever att samarbetet inte fungerar som tänkt.  
Det handlar i första hand om möjligheten till att låna den 
utrustning som finns i lokalerna, här finns som vi förstår det inte 
några enhetliga regler utan det är olika regler i olika 
lokaler/skolor. Detta har lett till att det finns exempel på 
föreningar där barn och ungdomar får bära plintar och bockar 
från vindsutrymmen eller att de måste ta med sig plintar och 
bockar med bil från lager istället för att använda de som finns i 
lokalerna.  
Vi har även fått information om att en skollokal som hyrts ut till 
en förening som inte varit tillgänglighetsanpassad och att 
skolans hiss inte var brukbar. Situationen gick så långt att en 
vårdnadshavare tvingades kontakta rektorn på skolan direkt och 
fick erbjudandet att låna hissnyckeln mot en deposition, annars 
hade barnet inte kunnat delta på idrottsaktiviteten. Det är inte en 
acceptabel ordning.  
Vi skulle önska att det fanns en möjlighet för föreningarna att 
använda den utrustning som finns i skollokalerna och att en 
lösning för att eventuella problem med slitage och skador togs 
fram. Att underlätta för föreningar samtidigt som skolor får de 
garantier de behöver för att veta att deras lokaler kan användas 



Sida 13 av 13 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

utan att pengar från skolan måste läggas på nyinköp, borde gå 
att lösa. Vidare menar vi att det är mycket angeläget att 
säkerställa att skolans lokaler är tillgänglighetsanpassade även 
för de idrottsföreningar som hyr lokalerna. 
Mot bakgrund av detta skulle vi vilja fråga följande: 
 

1. Hur skulle idrottsförvaltningen tillsammans med 
utbildningsförvaltningen kunna lösa problematiken 
beskriven ovan?  

2. Vilka förslag har idrottsförvaltningen för att komma till 
rätta med ovanstående problem? 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredning. 
 
 
Arvode 
Ordföranden Klarin Ernlund föreslår att de ledamöter och 
ersättare som deltagit på sammanträdet men på grund av 
teknikstrul inte formellt har deltagit på sammanträdet, får 
sammanträdesarvode utbetalt. 
 
Beslut 
Förslaget godkännes.  
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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